
Бакир Изетбеговић: Спреман сам да повучем први потез који ће водити ка нормализацији ситуације у БиХ
петак, 24 фебруар 2017 21:43

 Сарајево -- Члан Председништва БиХ Бакир Изетбеговић изјавио је да је спреман да
повуче први потез који ће водити ка нормализацији ситуације у Босни и Херцеговини.

  Он је рекао да ће то учинити врло радо, али је додао да мисли да ће бити потребан
један период да се страсти смире.   

"Ја разумем колеге са српске стране, али њихова реакција је претерана. Безразложно је
напуштати функције, јер сам ја урадио оно што они нису хтели", рекао је Изетбеговић за
БХРТ.

  

Он је рекао да верује да би и представници друга два народа учинили исто што и он,
"подржавали би останак у процесу против Србије, да је на месту Бошњака био њихов
народ".

  

  

Изетбеговић се, како преноси БХРТ, "упитао због чега се српски политичари
поистовећују са режимом Слободана Милошевића и позвао их да то престану да чине".

  

Бакир Изетбеговић тврди да са Младеном Иванићем "функционише сасвим нормално",
али да се од прекинуте седнице још није видео с њим, нити је обичај да се срећу на
дневној бази.
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"Ми смо имали и тог дана врло коректан састанак, руковали смо се на крају и
намеравамо радити на томе да се врати стабилност", рекао је члан председништва из
реда бошњачког народа у Дневнику БХТ1.

  

Оцењујући да ће извесно време бити заустављен европски пут Босне и Херцеговине,
Изетбеговић је поставио питање да ли се због тога требало повући из процеса пред
Међународним судом правде.

  

"Јако смо се потрудили да реформе иду, европске интеграције. Урадили смо огроман
напор, али има ствари које су прече од свих осталих", рекао је Изетбеговић.

  

Одбио је оптужжбу да је сагласан са даљњом федерализацијом БиХ, која би у
завршници довела до стварања трећег ентитета.

  

"Отишао сам у Стразбур да упозорим своје колеге из ЕПП-а, да кроз принципе
федерализма не стварају темеље за трећи ентитет. Нема земље са већим принципима
федерализма од БиХ. Шта се ту има више федерализовати", навео је Изетбеговић.

  

(Танјуг)
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